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Reactie;

Mijn naam is Henk Rens, ik ben eigenaar van Topcats en vice chairman van  
E.L.v.F, uit hoofde van deze twee functies ben ik natuurlijk tevreden gestemd over 
het herzien van de ten onrechte gedane doorhaling van het eerdere verbod tot 
verwijdering van roetfilters.

Toch denk ik dat deze doorhaling een teken aan wand is. 
Er was geen handhaving dus weg met die maatregel. Absoluut te gek voor woorden.

Velen zijn helaas nog van mening dat milieu maatregelen haaks staan op 
economische belangen. 
Niets is minder waar. 
Wanneer er vandaag wordt begonnen met het opruimen van de wereld dan komen 
we werknemers te kort.

Willen de afspraken die in Europees of wereldwijd gemaakt zijn resultaat boeken dan 
dient er handhaving met de daarbij behorende sanctie te zijn.

Met asbest als voorbeeld van hoe het niet moet, kan en mag er toch geen quasi 
gedoogbeleid worden gevoerd ten opzicht van uitlaatgassen.

Onbegrijpelijk dat de automotive-industry miljarden investeert in de ontwikkeling van 
zo een schoon mogelijke uitstoot en dat puur uit geldbejag de lokale garagehouder 
de installatie ongestraft onklaar maakt. Lekker voordelig voor zijn klant. 
Doet deze zelfde garage dit nog met meer vitale delen???
 
Er wordt gesaboteerd met ad-blue, katalysatoren worden verwijderd of leeggehaald. 
Roetfilters worden uitgeprogrammeerd en gedemonteerd. 
Dit alles geschiedt al jaren compleet straffeloos.

Toezicht wegbezuinigen leidt tot grote kosten voor de volksgezondheid in de  
toekomst. Er is gewoon schone lucht nodig om de kosten in de hand te houden. 
Daarnaast wordt de beeldvorming vertroebeld. 
Er wordt gekeken naar het beleid van de afgelopen jaren en de daarbij horende 
maatregelen. Het resultaat kan niet juist gemeten of beoordeeld worden. 
De uitlaatgassen zijn immers niet gelijk aan de fabrieksspecificaties. 
Gevolg: Er komen strengere eisen voor de fabrikanten
              Milieuzones worden uitgebreid
              Onnodig wordt er een nieuwe aanpak bedacht

Dringend verzoek ik u namens E.L.v.F. en alle goedwillende branchegenoten om 
handhaving en snelle herinvoering van het verbod. 
In de afgelopen jaren is er zeer vaak uitgebreid melding gemaakt aan I&M van alle 
vormen van malversatie. 
Jammer genoeg heeft I&M hier nagenoeg niets meegedaan.
Schakel nu voor het echt te laat is.



We schreven het al eerder; 
Roken is een keuze, roet niet! 

Met Hoogachting,

Henk Rens

Namens E.L.v.F. en TCI b.v. 

 


